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وزیر کشور :اصلا بنایی برای ورود زنان نبوده است

پشت پرده حادثه ورزشگاه مشهد

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر:

استقبال ایران از ممنوعیت کشت »خشخاش« درافغانستان

وزیر بهداشت اعلام کرد:

لزوم راه اندازی قرارگاه تقویت شبکه بهداشت

مدیرعامل سازمان انتقال خون اعلام کرد

ذخایر خون در کشور در شرایط قابل قبول 

لبنان  و  ایران  بازی  برای  گفت:  کشور  وزیر 
برای  بنایی هم  و  نداشتیم  را  بانوان  مسئله حضور 

حضور بانوان و فروش بلیت به آنان وجود نداشت.
احمد وحیدی وزیر کشور در جمع خبرنگاران 
با اشاره به تحقیقات انجام شده در رابطه با حادثه 
خصوص  این  در  بررسی ها  گفت:  مشهد  ورزشگاه 
انجام شد و گزارشات این موضوع به صورت مکتوب 

به رئیس جمهور ارسال شده است.
فدراسیون  شد  قرار  اینکه  از  بعد  افزود:  وی 
فوتبال مسابقه را در شهر مشهد برگزار کند بحث 
بر این بود که تماشاچی نباشد اما با توجه به مطالبه 
مردم و شیب نزولی کرونا، ستاد ملی مبارزه با کرونا 
تماشاگر  ورزشگاه  درصد   ۴۰ تا   ۳۰ تا  داد  مجوز 

وجود داشته باشد.
 ۸ اساس  این  بر  کرد:  تصریح  کشور  وزیر 
مسئولان  برخی  اما  شد  فروخته  بلیت  هزار 
هزار  چهار  حدود  که  دعوتی  کارت های  مشهدی 
عدد بود را به افراد دیگر داده بودند تا بتواند به 
استادیوم  به  مراجعه  حجم  کنند.  ورود  ورزشگاه 
باره زیاد می شود و مردم زیادی چه آنها  به یک 
که بلیت تهیه کرده بودند و چه آنهایی که دعوت 
استادیوم  و  شدند  استادیوم  وارد  داشتند،  نامه 
می گیرد  ایراد   AFC می شود.  پر  کاملًا  مشهد 
به  تماشاگر  مجاز  ظرفیت  از  بیشتر  می گوید  و 

ورزشگاه ورود پیدا کرده است.
وحیدی تأکید کرد: بعد از این موضوع درهای 

ورزشگاه بسته می شود. به دلیل اینکه هم بیشتر از 
ظرفیت مجاز تماشاگر در ورزشگاه بود و هم دیگر 
اما برخی از  افراد جدید وجود نداشت  جایی برای 
مردم سعی داشتند از دیوارهای اطراف ورزشگاه بالا 

بروند و به ورزشگاه ورود کنند.
وی افزود: برای اینکه مردم متفرق شوند و این 
بالا کشیدن از دیوار آسیب برای کسی ایجاد نکند 
و یا حتی دیوار ریزش نکند افشانه فلفل در هوا زده 
به سمت کسی اسپری فلفل  می شود اما مستقیماً 

زده نمی شود.

از  تعدادی  کار  این  با  داد:  ادامه  کشور  وزیر 
افراد متفرق می شوند و تعدادی هم از ناحیه چشم 

و گلو دچار مصدومیت می شوند.
وی افزود: موضوع مهم دیگر این بود که دعوت 
افراد  از  برخی  به  مشهدی  مسئولان  که  نامه هایی 
از  داده بودند دارای هولوگرام نبوده و امکان کپی 
آنها وجود داشت و برخی از افراد از روی دعوتنامه 

کپی گرفته و وارد ورزشگاه شده بودند.
بازی  برای  اصلًا  آیا  اینکه  بر  مبنی  وحیدی 
ایران و لبنان ورود خانم ها به ورزشگاه اعلام شده 

بود یا خیر؟ اظهار داشت: همان طور که می دانید 
برای حضور خانم ها در ورزشگاه باید بسترهای لازم 
را  بسترها  این  آزادی  ورزشگاه  در  ما  شود.  ایجاد 
حضور  برای  بستر  مشهد  ورزشگاه  در  اما  داریم 

خانم ها مهیا نیست.
وزیر  با  منظور  این  به  داد:  ادامه  کشور  وزیر 
ورزش صحبت شد تا بازی از مشهد به تهران منتقل 
شود. وزیر ورزش این موضوع را با فدراسیون مطرح 
کرد. اما فدراسیون فوتبال اعلام کرد ما نمی توانیم 
بازی را از مشهد به تهران منتقل کنیم. چرا که به 
AFC اعلام شده است. براساس این توضیحات ما 
را  بانوان  حضور  مسئله  لبنان  و  ایران  بازی  برای 
فروش  و  بانوان  برای حضور  هم  بنایی  و  نداشتیم 

بلیت به آنان وجود نداشت.
بلیت  بانوان  برخی  اما  اینکه  بر  مبنی  وی 
فروش  سامانه  در  اختلالی  گویا  گفت:  داشتند؟ 
توانسته  تعداد ۹ خانم  و  بود  آمده  به وجود  بلیت 
بودند بلیت تهیه کنند. بعد از بررسی مشخص شد 
که آن ۹ بلیت برای آقایان صادر شده و در اختیار 

خانم ها قرار گرفته است.
وحیدی مبنی بر اینکه آیا به تخلفات دو کافی 
داشت:  اظهار  یا خیر؟  رسیدگی شد  نت مشکوک 
بله؛ هرچند در ابتدا انکار می کردند اما مشخص شد 
که سعی در فروش بلیت داشتند و خللی به صورت 
گسترده نداشتند و در رابطه با مسئله خانم ها بی 

تقصیر بودند.

دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر در خصوص 
گفت:  افغانستان،  در  خشخاش  کشت  ممنوعیت 
این  اما  می کنیم  استقبال  کشت  کاهش  از  حتما 
مواد مخدر  تولید  انواع  باید شامل همه  ممنوعیت 

به ویژه مواد مخدر صنعتی در افغانستان شود.
گفت وگوی  برنامه  در  مومنی  اسکندر  سردار 
و  ابعاد  بررسی  موضوع  با  سیما،  خبری  ویژه 
پیامدهای ممنوعیت کشت خشخاش در افغانستان، 
در پاسخ به سوالی درخصوص تاثیر این ممنوعیت، 
و  گرفته  که  است  تصمیمی  این  اکنون  کرد:  بیان 
اعلام شده است و باید ببینیم که در عمل آیا این 
سیاست اعلامی به یک سیاست اعمالی مانند ۲۰ 
در هر صورت  یا خیر؟  تبدیل می شود  پیش  سال 
تولید  کاهش  هرگونه  از  ایران  اسلامی  جمهوری 
و  استقبال  افغانستان  در  مخدر  مواد  کشت  و 
کمک می کند و تمام رایزنی های لازم را با مجامع 
کشت  موضوع  به  که  است  داده  انجام  بین المللی 
جایگزین، معیشت مردم و کاهش تولید مواد مخدر 
در افغانستان بپردازد. باید ببینیم در ادامه روند، به 

صورت اقدام عملی مشاهده خواهد شد یا خیر؟.
وی گفت: در سال ۲۰۰۰ میلادی تولید مواد 
مخدر در افغانستان به زیر ۲۰۰ تن رسیده بود و 
مساحت سطح زیرکشت نیز به حدود ۷۰۰۰ هکتار 
رسیده بود. با حضور کشورهای عضو ناتو و مشخصا 
)بر  دهه  دو  عرض  در  آنها،  حمایت  و  آمریکایی ها 

اساس آمارهای سازمان ملل( میزان تولید به بیش از 
۹۰۰۰ تن رسید.

ویرانی  مخدر،  مواد  در حوزه  یادآور شد:  وی 
از  غیر  و  گذاشتند  برجای  افغانستان  در  عظیمی 
و  آمریکایی ها  و  داشت  وجود  مستنداتی  این که 
هواپیماهای ناتو، قاچاق مواد مخدر می کردند، اما به 
توسعه کشت دامن زدند و تنها موافقت و تشویق به 
کشت نبود، بلکه با کمک های فنی و تکنولوژیکی و 
دادن بذرهای پربازده و اصلاح بذرها، کمک کردند 
که حجم عظیم مواد مخدر در افغانستان تولید شود 
که بر اساس آمار رسمی سازمان ملل، بیش از ۹۰ 

درصد تریاک جهان در افغانستان تولید می شود.
دبیرکل ستاد مبارزه با مواد مخدر در خصوص 
اخیر  در دهه  داد:  توضیح  نیز  مواد مخدر صنعتی 
اگر مواد مخدر سنتی از افغانستان به سمت دیگر 
با حمایت  متاسفانه  اروپا می رود،  از جمله  مناطق 
به ویژه  کردند،  اشغال  را  افغانستان  که  کشورهایی 

پیش سازها از اروپا به افغانستان سرازیر شد.
مخدر،  مواد  با  مبارزه  ستاد  دبیرکل  گفته  به 
خود  خودی  به  که  هستند  موادی  پیش سازها 
مختلف  مصارف  جنبه های  و  نیستند  غیرقانونی 
دارند اما پایه اصلی تولید مواد مخدر مانند هروئین 
به  اروپا  از  که  هستند  پیش سازها  این  شیشه  و 
افغانستان می آیند و در آنجا به مواد مخدر صنعتی 

تبدیل می شود و برمی گردد.

کاهش  از  ما  حتما  کرد:  خاطرنشان  مومنی 
می کنیم  استقبال  افغانستان  در  خشخاش  کشت 
اما این ممنوعیت باید شامل همه انواع تولید مواد 
مخدر به ویژه مواد مخدر صنعتی در افغانستان شود.

مومنی در بخش دیگری از سخنان خود یادآور 
شد: متاسفانه ما اکنون شاهد ورود انبوه پیش سازها 
از اروپا به افغانستان هستیم. در گزارش ماه قبل که 
اجلاس سالانه کمیسیون مواد مخدر در وین بود، 
رسما اعلام کردیم و هشدار دادیم و حتی یک سند 

همکاری با سازمان ملل نیز امضا کردیم.
وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: ما 
باید هم با مواد مخدر صنعتی و هم سنتی مقابله 

کنیم.
مومنی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان 
این که موضوع مواد مخدر یک موضوع تک مولفه ای 
امر  واقعیت  با هم دیده شود، گفت:  باید  و  نیست 
افغانستان  در  زمین  روی  باید  که حتما  است  این 
اتفاقاتی بیفتد. پیشرفت و توسعه پایدار و معیشت، 

جایگزین حداقلی در افغانستان صورت گیرد.
سازمان  در  بنده  در سخنرانی  داد:  ادامه  وی 
این پیشنهاد مطرح شد که  اسفند،  اواخر  ملل در 
مورد استقبال سازمان ملل نیز قرار گرفت و سند 
یک  اتخاذ  سمت  به  این ها  که  شد  تبادل  رسمی 

راهبرد و برنامه همه جانبه پایدار بروند.
با مواد مخدر در بخش  مبارزه  دبیرکل ستاد 

باید  این که  بر  تاکید  با  خود  سخنان  از  دیگری 
منطقه ای  تحول  این  برای  جدیدی  راهبردهای 
یک   1۴۰۰ آبان  در  گفت:  کنیم،  اتخاذ  جدید 
تاثیر  و  افغانستان  تحولات  برای  تخصصی  کارگاه 
آن بر موضوع مواد مخدر تشکیل دادیم؛ دو جلسه 
ستاد را به این موضوع اختصاص دادیم و مجموعه 
باید صورت دهد و راهبردهایی  ایران  اقداماتی که 
که اتخاذ شده و سناریوهای موجود، تدوین و برای 
به  ایشان  دستور  با  و  ارسال شد  رییس جمهوری 

همه دستگاه های مربوطه ابلاغ شد.
نماندیم  منتظر  و  آماده ایم  ما  داد:  ادامه  وی 
تا منفعلانه عمل کنیم. بنابراین سناریوها مشخص 
توجه  به آن  باید در داخل  اما موضوعی که  شده، 
کنیم، تغییر الگوی مصرف است که از مواد مخدر 
نکند؛  پیدا  افزایش  یا  انتقال  صنعتی  به  سنتی 
تصمیماتی گرفته شد و وظایفی برای وزارتخانه های 
از  پیشگیری  برای  فرهنگ ساز  نهادهای  و  مختلف 
برای  خانواده ها  به  آگاهی بخشی  و  موضوع  این 

چگونگی برخورد با این پدیده، تدوین شد.
به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
توسط  لایحه  گفت:  و  کرد  اشاره  قانون  تصویب 
امید  و  شد  ارسال  دولت  برای  قضاییه  قوه  رییس 
شود.  ارسال  مجلس  به  سریع تر  لایحه  این  است 
باید روزآمد  قوانین هم  با شرایط موجود  متناسب 

شود.

پزشکی  علوم  های  دانشگاه  روسای  اجلاس  در  بهداشت  وزیر 
از تشکیل قرارگاه جمعیت، دومین قرارگاهی  کشور اعلام کرد: پس 
بهداشتی  شبکه  تقویت  قرارگاه  افتد  می  راه  بهداشت  وزارت  در  که 

خواهد بود.
دکتر بهرام عین اللهی در پنجمین اجلاس روسای دانشگاه های 
علوم پزشکی کشور در دولت سیزدهم که به صورت وبینار برگزار شد، 
گفت: قرارگاه تقویت شبکه بهداشتی همانند قرارگاه جمعیت باید در 

دانشگاه های علوم پزشکی کشور نیز راه اندازی شود.
وی با تبریک ماه مبارک رمضان و تقارن آن با سال جدید، افزود: 
همانطور که مقام معظم رهبری فرمودند زحمات شما عزیزان در سال 
کارهای  و  مردم  سلامت  کرونا  شد.  کرونا  کنترل  به  منجر  گذشته 
مردم  در  را  نشاط  شما  زحمات  بود.  کرده  اختلال  دچار  را  روزمره 
افزایش داد و نوروز امسال با بیرون آمدن مردم از قرنطینه ها، نسبت 

به دو سال قبل بسیار متفاوت بود.
وزیر بهداشت گفت: مردم می دانند وزارت بهداشت نقش مهمی 
در نشاط و تحرک جامعه و مردم دارد. جا دارد از زحمات اورژانس، 
مراکز درمانی و خدمات بهداشتی که موجب شادی و نشاط مردم در 

نوروز 1۴۰1 شدند قدردانی کنیم.
خوبی  بسیار  رشد  شاهد  امسال  نوروز  داشت:  بیان  اللهی  عین 
الکتیو  های  جراحی  ویژه  به  جراحی  اعمال  درمانی،  خدمات  در 
آمار  بودیم.  ها  جاده  در  اورژانس  چشمگیر  حضور  و  )غیراورژانسی( 
بهداشتی  وخدمات  پزشکی  نیروهای  حضور  و  خوب  بسیار  امسال 

نسبت به سال های قبل بسیار بهتر بود.
وی یادآور شد: امسال شاهد بودیم که در اورژانس های بیمارستانی 
اساتید بسیار فعال تر بودند و حضور چشمگیری داشتند و روسای دانشگاه 

ها خود را از سفر محروم کردند تا به امورات رسیدگی کنند.
پیام  در  انقلاب  معظم  رهبر  قدردانی  که  این  به  اشاره  با  وی 
نوروزی شان از کادر سلامت برای مهار کرونا بهترین جایزه بود، گفت: 
فرمایشات رهبری مسئولیت ما را بیشتر می کند و باید طوری عمل 

کنیم که رضایت ایشان از ما حفظ شود.

وی ادامه داد: سال گذشته دولت مردمی در کشور مستقر شد 
موجبات  و  کرده  ایجاد  گذاری جدیدی  ریل  باید  بهداشت  وزارت  و 
واکسیناسیون  با  خوشبختانه  کند.  کسب  را  مردم  بیشتر  رضایت 

گسترده امید در دل مردم زنده شد.
میدانی  حضور  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
روسای دانشگاه ها و مدیران وزارت بهداشت در صحنه ها و خروج از 
پشت میزها بسیار مهم است. ارباب رجوع برای ما یک نعمت و رفع 
حوائج آنها عبادت است. به قول امام راحل اگر کارها برای رضای خدا 

باشد خدا به آن برکت می دهد.
عین اللهی افزود: فرصت زیادی نداریم و از هر دقیقه و ثانیه باید 
وزارت  و  در کشور  امروز  مهم  مساله  کنیم.  استفاده  مطلوب  نحو  به 
بهداشت مدیریت است. شاید برخی ها مسائل مالی را به عنوان معضل 

مطرح کنند ولی چالش اصلی ما مدیریتی است.
متخصص  متدین،  مدیران  به  نیاز  کشور  اینکه  به  اشاره  با  وی 
و کارآمد دارد تا بتوانند از همه ظرفیت ها و امکانات به نحو احسن 
است.  ما رشد علمی کشور  اصلی  بیان کرد: شاخص  استفاده کنند، 
مقام معظم رهبری بحث دانش بینان را مطرح کردند و این یک الزام 
به  بنیان  و دانش  فناوری  توسعه  دانشگاه هاست که در زمینه  برای 

صورت موثر اقدام کنند.
و  ها  تحریم  سازی  خنثی  موجب  را  خودکفایی  بهداشت  وزیر 
تهدیدهای استکبار دانست و گفت: کشور از ابتدای انقلاب همیشه در 
تهدید بوده و تا وابسته هستیم این تهدیدها وجود دارد، بنابراین باید 
خودکفا شویم. توجه به علم، دانش بنیان، استفاده از اساتید و تحکیم 

ارتباط علمی بین دانشگاه ها بسیار مهم است.
مقام  دغدغه  عنوان  به  را  جمعیت  مساله  به  توجه  اللهی  عین 
معظم رهبری مورد تاکید قرار داد و گفت: قرارگاه جمعیت باید در 
دانشگاه ها به صورت مستمر فعالیت داشته باشد و گزارش کار ارائه 

کند.
وزیر بهداشت از روسای دانشگاه های علوم پزشکی کشور خواست 
کلاس های درس را به صورت 1۰۰ درصد حضوری برگزار کنند و 

گفت: دانشگاه ها باید از حالت مجازی خارج شوند و کارها به صورت 
حضوری انجام شود. کنفرانس ها و آموزش ها از این پس باید حضوری 

باشند و امتیاز کنفرانس های غیرحضوری باید به حداقل برسد.
به  نظام سلامت«  تعالی  و  ابلاغ طرح »عدالت  از  بهداشت  وزیر 
دانشگاه های علوم پزشکی خبر داد و گفت: دانشگاه ها باید بهره وری 
را در راستای اقتصاد مقاومتی مورد توجه قرار دهند. مدیریت کیفیت 
امروز نیاز اساسی ماست. ارائه خدمات هدف اصلی نیست بلکه خدمات 

باید با کیفیت و توام با احترام به بیماران و مراجعه کنندگان باشد.
بنابر اعلام وزارت بهداشت، عین اللهی افزود: در بازدیدهایی که 
مدیریت  مساله  به  کافی  توجه  عدم  شاهد  داشتیم  ها  بیمارستان  از 
کیفیت بودیم. سیستم بیمارستان های دولتی باید به گونه ای باشد 
که همان خدماتی که در بخش خصوصی دریافت می کنند در این 
شاهد  دولتی  های  بخش  در  که  همانطور  کنند.  دریافت  نیز  بخش 

حضور خوب اساتید و دستیاران تخصصی هستیم.
وی ادامه داد: عمده نارضایتی ها ناشی از عدم مدیریت کیفیت 
در  کنندگان  مراجعه  به  احترام  و  ها  پذیرش  تریاژها،  در  خدمات 
تا  گرفته  نگهبان  از  و  هستیم  سیستم  یک  ما  هاست.  بیمارستان 
احساس  باید همه  آزمایشگاه  و  اتاق عمل  تکنسین  پزشک،  پرستار، 

کنند در خدمت بیماران هستند.

مدیرعامل سازمان انتقال خون از افزایش ۲۳ درصدی ذخایر 
خون کشور در تعطیلات نوروز 1۴۰1 نسبت به سال گذشته خبر 
برای  تدریج  به  رمضان  ماه  در  مردم  حال  عین  در  گفت:  و  داد 
اهدای خون مراجعه کنند و اهدای خون را فقط به شب های قدر 

نکنند. موکول 
خون  اهدای  وضعیت  به  اشاره  با  جمالی،  مصطفی  دکتر 
مردم  مراجعه  با  که  کرد  توجه  باید  گفت:  نوروزی،  تعطیلات  در 
سال  تعطیلات  در  خون گیری مان  میانگین  خون،  اهدای  جهت 
جدید خوب بود. به طوری که میانگین ذخایر خونی در کشور در 
است  داشته  افزایش  درصد   ۲۳ گذشته  سال  به  نسبت  تعطیلات 
امسال  نوروزی  تعطیلات  در  خون  اهدای  افزایش  نشان دهنده  که 

نسبت به سال قبل است.

باید توجه کرد که سه عامل شیوع کرونا، تعطیلات  افزود:  وی 
تاثیر می گذارد  بر کاهش اهدای خون  نورزوی و ماه مبارک رمضان 
و همچنین معمولا در 1۵ روز پایانی اسفند ماه اعمال جراحی بسیار 
تصادفات  میزان  اخیر  تعطیلات  در  از سویی هم  و   می یابد  افزایش 
اما علی رغم همه این موارد خوشبختانه میانگین  متاسفانه زیاد بود، 
یافته است. به طوری که  افزایش  ذخایر خون در کشور ۲۳  درصد 
قبل از تعطیلات نوروز میانگین ذخایر خون پنج روز بود، اما اکنون 
ذخایر خون کمی بیش از هفت روز است. ذخایر خون ایده آل نیست، 

اما قابل قبول است و نگرانی هایمان کاهش یافته است.
جمالی با بیان اینکه کماکان در ماه رمضان به دلیل روزه داری 
مراجعه جهت اهدای خون کاهش می یابد، ادامه داد: با اینکه وضعیت 
ذخایر خون قابل قبول است و نگرانی مان کم شده،  اما لازمه حفظ 

وضع موجود، این است که اهداکنندگان همچنان جهت اهدای خون 
مراجعه کرده و از اهدای خون حمایت کنند.

مدیرعامل سازمان انتقال خون ایران با اشاره به برنامه نذر خون 
در ماه مبارک رمضان، گفت: هر نفر با اهدای خون می تواند جان سه 
نفر را نجات دهد و چه نذری از این بهتر. مراکز ما از هشت صبح تا 
11 الی 1۲ شب فعال هستند.  در عین حال مردم اهدای خون را فقط 
به شب های قدر موکول نکنند. زیرا اولا نیاز به خون و فرآورده های 
آن همیشگی است و دوما با حجم بالایی از مراجعات، کمبود تخت و 
... مراکز را دچار مشکل می کند. بنابراین مردم به تدریج برای اهدای 
خون مراجعه کنند. پایگاه های انتقال خون اصلی در کشور از صبح تا 
آخر شب فعالند و مردم می توانند ساعت کار مراکز را در سایت انتقال 

خون مشاهده کنند.

در قالب اجرای پویش ماه مهربانی در منطقه ۱۹:
تشویق روزه اولی ها به میهمانی خدا 

در ماه مهربانی
پویش ماه مهربانی ویژه دختران روزه اولی 
و نوجوان منطقه 1۹ در ماه مبارک رمضان اجرا 

می شود.
مهدی هدایت شهردار  امتیاز،  به گزارش 
با  پویش  :این  گفت  خبر  این  اعلام  با  منطقه 
به  نسبت  سازنده  و  مثبت  نگرش  ایجاد  هدف 
ماه مبارک رمضان به عنوان عامل ایجاد شادی 
تشویق  و  تکریم  و  خانواده  در  معنوی  نشاط  و 
دختران روزه اولی و نوجوان به روزه گرفتن، از 
نخستین روز ماه مبارک رمضان آغاز شده که در 

دو بخش برگزار می شود.
بخش  مخاطبین  پویش  این  در   : افزود  او 
اول دختران روزه اولی هستند که در قالب چهار 
و  »بازی  عناوین  با  و سرگرمی  مسابقه  چالش  
سرگرمی در خانه«، »سفره افطار با میزبانی من 
و مادرم«، »نیایشگاه کوچک من« و در نهایت » 
رقابت می پردازند  به  با هم  ماه مهربانی«  تقویم 
علاوه  مهربانی  ماه  تقویم  آخر،  چالش  در  که 
میان  در  محلات  مجازی  فضاهای  در  انتشار  بر 

شهروندان نیز توزیع خواهد شد.
دوم  بخش  داد: جامعه هدف  ادامه  هدایت 
تا 1۵ سال هستند که  پویش دختران 1۰  این 
از آنان دعوت شده تا در سه چالش »روایت ماه 
»آیات  و  ما«  محله  در  مهربانی  »ماه  مهربانی«، 
های  فایل  و  ها  روایت  کنند.  شرکت  بهاری« 

صوتی خود را برای ما ارسال کنند.
به  علاقمندان  کرد:  اعلام  منطقه  شهردار 
دریافت  برای  می توانند  پویش  این  در  شرکت 
معاونت  سایت  آدرس  به  بیشتر  اطلاعات 
به آدرس  تهران  اجتماعی شهرداری  و  فرهنگی 
اینستاگرامی  صفحه  و   farhangi.Tehran.ir
@مراجعه   mahe.mehraban مهربان«  »ماه 
اینستاگرام@ آدرس  به  را  خود  آثار  و  کرده 
اپ  واتس  شماره  به  یا  و   1۹.banovan

۰۹۳۷۵۵۸۶۸۸۵ ارسال کنند.

منطقه ۱۴ برای میزبانی از روزه داران تهرانی 
آماده است:

فعالیت  بیش از ۷۰۰ مسجد و هیئت 
مذهبی در دارالمومنین تهران

دارالمومنین تهران با بیش از ۸۰ مسجد و 
۷۰۰ پایگاه مذهبی، حسینیه و هیئت همچنین 
فرهنگی  و  قرآنی  و  دینی  های  برنامه  اجرای 
شهروندان  میزبان  رمضان  مبارک  ماه  ایام  در 

دارالمومنین و سایر مناطق تهران است.
مبارک  ماه  با  همزمان  امتیاز،  به گزارش 
رمضان محمد امین سالاری پور شهردار منطقه با 
حضور در مراسم غبارروبی مساجد دارالمومنین، 
از اجرای  برنامه های متنوع فرهنگی و مذهبی، 
سفره  برپایی  قرآنی،  فعالیت های  از  حمایت 
های  کمک  داران،  روزه  از  پذیرایی  و  افطاری 
مومنانه با محوریت مساجد، برپایی محافل قرآنی 
و.. در طول ایام ماه مبارک رمضان در این پایگاه 
تهران خبر  دارالمومنین  معنوی  و  های مذهبی 

داد.
 ۲۷۰۰ یاد  گرامیداشت  با  پور  سالاری 
شهید و بیش از ۳ هزار جانباز سرافراز و وجود 
دارالمومنین  پرور،  شهید  و  متدین  شهروندان 
مراسم  برگزاری  برای  شایسته  میزبان  را  تهران 

ویژه ایام ماه میهمانی خدا برشمرد.
برگزاری  به  همچنین   1۴ منطقه  شهردار 
توسط  قرآنی  و  دینی  معارف  آموزش  جلسات 
روحانیون و مبلغان دینی در مساجد و این پایگاه 
ها  اشاره کرد و افزود: با هدف گسترش و توسعه 
آسمانی  کتاب  این  به  معرفت  و  قرآنی  فرهنگ 
و بهره گیری آحاد مختلف جامعه از معارف ناب 
قرآن کریم ، علاوه بر این مراکز ، خانه و مؤسسه 
رمضان  ماه  طی  منطقه  در   دارالقران  و  قرآنی 
میزبان ساکنان محله های مختلف دارالمومنین 

هستند. 
اینکه  بر  تاکید  با  پور  امین سالاری  محمد 
در  برنامه  مؤثرترین  قرآنی  خانگی  جلسات 
راستای نشر معارف قرآنی است، گفت: در حال 
حاضر تعداد زیادی از جلسات خانگی قرآن کریم 
محله  در  دارالمومنین  اهالی  و  بانوان  حضور  با 

های مختلف منطقه برپاست.
میزبانی  از  پایان  در   1۴ منطقه  شهردار   
در  قدر  های  شب  پرفیض  مراسم  برگزاری  و 
با  دارالمومنین  ای  فرامنطقه  و  محوری  مساجد 
حضور چهره های برجسته مذهبی، نمازگزاران و 

روزه داران منطقه 1۴ و  تهران خبر داد.

سروری تشریح کرد؛
تاثیر راه اندازی قرارگاه ترافیک در 

کاهش ترافیک و آلودگی هوا
قرارگاه  از  تهران  شهر  شورای  رئیس  نایب 
گفت:  و  کرد  رضایت  ابراز  ترافیک  به  مربوط 
به  منجر  مربوطه  قرارگاه  راه اندازی  امیدوارم 
و  ترافیک  کاهش  جهت  در  هم افزا  تصمیمات 

آلودگی هوا شود.
پرویز  شورا،  جلسه  ششمین  و  پنجاه  در 
به  اشاره  با  خود  مقدماتی  سخنان  در  سروری 
عیادت خود از مهندس چمران گفت: حال ایشان 

خوب است و در سلامت به سر می برند.
سروری همچنین از سالروز تولد حاج احمد 
مشخص  هنوز  افزود:  و  گفت  سخن  متوسلیان 
نیست که حاج احمد متوسلیان شهید شدند یا 
تولد  برای سالروز  ایشان  اما هرساله دوستان  نه 

ایشان مراسم برگزار می کنند.
به  اشاره  با  تهران  شهر  شورای  عضو 
شهرداری  توسط  مختلف  قرارگاه های  راه اندازی 
تهران گفت: راه اندازی قرارگاه مربوط به ترافیک 
دوره  این  اقدامات خوب  از  یکی  گذشته  روز  از 
مدیریت شهری است و راه اندازی قرارگاه سبب 
هم افزایی خواهد شد و همه دستگاه های ذی ربط 
قرارگاه ها  این  در  خودشان  تأثیر  سهم  برای 

حضور خواهد داشت.
نقل  و  حمل  حوزه  اهمیت  به  سروری 
راه اندازی  امیدوارم  گفت:  و  کرد  اشاره  عمومی 
در  هم افزا  تصمیمات  به  منجر  مربوطه  قرارگاه 

جهت کاهش ترافیک و آلودگی هوا شود.

شهردار منطقه یک:
سال جدید 3 مگا پروژه شهری در 

شمال تهران اجرایی می شود
۳ مگا پروژه شهری در حوزه های عمرانی، 
ترافیکی و شهرسازی در سال 1۴۰1 در اولویت 
برنامه های مدیریت شهری شمال تهران تعریف 

شده و اجرایی می شود.
حاجوی  حمیدرضا  امتیاز،  گزارش  به 
شورای  جلسه  اولین  در  منطقه  این  شهردار 
اداری در سال جدید که با حضور کلیه معاونین، 
ستادی  مدیران  و  گانه  ده  نواحی  شهرداران 
تقدیر  ضمن  شد،  برگزار  یک  منطقه  شهرداری 
با  کارکنان  و  مدیران  عملکرد  و  ها  تلاش  از 
براساس  افزود: در سال جدید  بیان مطلب فوق 
نیازهای شهروندان طرح بزرگ زیرگذر دزاشیب 
با توجه به مطالعات  به خیابان ولیعصر)عج( که 
بار  کاهش  در  رو  پیش  نیازهای  و  گذشته 
داشت  خواهد  موثری  نقش  محدوده  ترافیک 
در  عمرانی  و  فنی  معاونت  های  ریزی  برنامه  با 
منطقه دنبال خواهد شد و میدان تجریش نیز با 
شهرسازی ایرانی و اسلامی در حال آماده سازی 
است و ساخت ۲ پارکینگ طبقاتی مشارکتی نیز 
در برنامه معاونت حمل و نقل و ترافیک منطقه 
با  کرد:  تصریح  یک  منطقه  شهردار  دارد.  قرار 
پیروی از منویات رهبر معظم انقلاب که همواره 
کوتاه  های  فرصت  به  ها  دولت  کار  ابتدای  در 
خدمتگزاری، اشاره و بر مبنای آن مسئولین را به 
تاثیر گذار توصیه  اقدام عملیاتی  برنامه ریزی و 
می نمایند، ما نیز باید در سال جدید کار محوری 
و خدمت صادقانه و خالصانه را محور امور خود 
قرار داده و با بهره گرفتن از تمام ظرفیت های 
نمودن  فراهم  و  موجود در مسیر رفع مشکلات 
بسترهای لازم برای آسایش و رفاه شهروندان در 
منطقه  کارکنان  و  مدیران  و  کنیم  تلاش  شهر 
برنامه ریزی هدفمند و تعریف پروژه ها، فعالیت 
کوتاه  های  فرصت  در  بخش  اثر  اقدامات  و  ها 
قرار  ویژه  اهتمام  و  توجه  مورد  را  خدمتگزاری 
دهند. حاجوی در این نشست وضعیت عملکرد 
معاونت های شهرسازی، مالی، فنی و عمرانی و 
را  گذشته  سال  در  یک  منطقه  شهری  خدمات 
و  واسطه  بی  ارتباط  چون  اقداماتی  به  توجه  با 
مستمر معاون شهرسازی با شهروندان، جلوگیری 
روزه   1۰ کاهش  منطقه،  در  فساد  با  مبارزه  و 
مدت زمان صدور پروانه ساختمانی، تامین منابع 
نخست  رتبه  برای شهر،  قابل ملاحظه  درآمدی 
معاونت فنی و عمرانی در بین مناطق ۲۲گانه و 
آماده باش ۵۳ روزه عوامل خدمات شهری در ۵ 

ماه اخیر را خوب و شایسته تقدیر ارزیابی کرد.
شهردار منطقه یک ضمن بیان این مطلب 
که با پیگیری های اداره املاک منطقه در سال 
از  عامه  حقوق  ریال  میلیارد  هزار   ۷ گذشته 
بودجه عمومی  به  و  متصرفین پس گرفته شده 
شهر اضافه شده است، صیانت از حقوق عمومی 
سال  در  منطقه  شهری  مدیران  ویژه  اهتمام  را 
جدید قلمداد و تصریح کرد: ۴ پلاک در شمال 
به حقوق  ریال  میلیارد  هزار  میزان ۵  به  تهران 
عمومی شهر بدهکار هستند که در سال 1۴۰1 

با همت و جدیت مدیران پیگیری خواهد شد.

دادستان تهران:
فراهم سازی زیرساخت های ملاقات 

الکترونیکی در زندان ها ضروری است
فراهم سازی  لزوم  بر  تهران  دادستان 
الکترونیکی  ملاقات  و  دادرسی  زیرساخت های 
صالحی  کرد.علی  تأکید  استان  زندان های  در 
در دیدار با مدیرکل و رؤسای زندان های استان 
تهران، ضمن تبریک سال نو و حلول ماه مبارک 
رمضان، اظهار کرد: خوشبختانه تأکیدات رئیس 
جمعیت  کاهش  و  ساماندهی  برای  قضائیه  قوه 
کیفری در ابتدای سال جدید، باعث شده است 
مختلف  بخش های  در  عمومی  نهضت  یک  تا 
ایجاد شود و همه ارکان دستگاه قضائی با همتی 
دستور  در  را  زندانیان  تعداد  کاهش  مضاعف، 
باید  افزود:  ادامه  در  وی  دهند.  قرار  خود  کار 
مقررات،  و  قوانین  به  تسلط  با  زندان  مددکاران 
به  زندانیان  درخواست های  سریع  انتقال  امکان 
مسئولان و مراجع قضائی را فراهم سازند تا در 
تصمیمات  و  تدابیر  اتخاذ  مقدمات  آن،  نتیجه 
مقتضی به منظور کاهش جمعیت کیفری میسر 
از سخنان  دیگری  بخش  در  همچنین  شود.وی 
خود خواستار طبقه بندی مجرمین شد و تصریح 
نوع جرم،  اساس  بر  مجرمین  بندی  طبقه  کرد: 
حتماً باید مورد توجه قرار گیرد تا به این ترتیب، 
فرآیند بهره مندی مددجویان از ارفاقات قانونی با 
ساماندهی  کیفری،  سوابق  و  جرم  نوع  به  توجه 
همه  به کارگیری  لزوم  بر  تهران  دادستان  شود. 
کار  به  اشتغال  منظور  به  امکانات  و  ظرفیت ها 
و  قضات  کرد:  خاطرنشان  و  تأکید  زندانیان 
و  دقیق  برنامه ریزی  با  باید  زندان  مسئولین 
درصدی   ۸۰ اشتغال  زمینه  کارشناسی،  کار 
را  خاص  جرایم  زندانیان  از  غیر  به  مددجویان 
فراهم کنند. صالحی با بیان اینکه حمایت مادی 
یک  زندانیان  خانواده های  تکریم  و  معنوی  و 
یادآور  است  سازمانی  اولویت های  از  و  ضرورت 
مناسبت های  به  و  همواره  موضوع  این  شد: 
قضائیه  قوه  محترم  ریاست  تأکید  مورد  مختلف 
در  به جد  همواره  باید  به همین جهت  و  است 
دستور کار مسئولان و متولیان امر قرار گیرد. وی 
تفکر انقلابی و کار جهادی را دو مؤلفه مهم به 
منظور دستیابی به موفقیت در موضوع رسیدگی 
به امور زندانیان و نظارت بر زندان ها برشمرد و 
خاطرنشان کرد: پیامدهای زندانی شدن افراد بر 
خانواده هایشان باید همواره مورد توجه قرار گیرد 
اجتماعی  باز  برای  دقیقی  ریزی های  برنامه  و 
شدن مددجویان صورت پذیرد. دادستان تهران 
بر توسعه زیرساخت ها و تجهیز زندان های استان 
سامانه های  از  درصدی   1۰۰ استفاده  جهت 
از  استفاده  با  گفت:  و  کرد  تأکید  نیز  مخابراتی 
آنلاین  ارتباط  سامانه های  و  نوین  فناوری های 
قضائی  مراجع  به  زندانیان  اعزام  به  نیازی  دیگر 
نخواهد بود و این موضوع می تواند علاوه بر صرفه 
جویی در وقت و هزینه ها، نقش مهمی در کاهش 
نیاز به تردد، ارتقای شاخص امنیت و پیشگیری 
از خطرات احتمالی حین اعزام زندانیان ایفا کند.
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